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Geachte heer Kottelenberg,

Zoals afgesproken hebben wij de uitkomsten van het overleg d.d. 23 augustusji. in het buurtcomité
besproken, In het buurtcomité leeft unaniem het gevoel dat er nu onder uw regie cen sfeer is ontstaan, die
gericht is ophandelen en het vinden van oplossingen op korte termijn. Wij zijn hier blij mee, temeer daar
wij als buurtcomité ook steeds deze constructieve grondhouding hebben aangenomen.

U hebt aangegeven dat het voor de gemeente belangrijk is om snel tot handelen te komen, Zowel voor wat
betreft de sloop als ook voor de ontwikkeling van het terrein. De complicerende factor is dat de
ontwikkeling van het terrein Staring en St. Jozef (in elk geval in uitvoering) niet gelijktijdig kan
plaatsvinden. In dat verband hebt u aangegeven dat alle ambtelijke voorbereidingen voor de sloop nu
worden gestart. Wij van onze kant zeggen toe dat wij volop willen meerwerken aan cen snelle ontwikkeling
van het terrein. Daattoe hebben wij concreet de volgende gedachten ontwikkeld.

1. Desloop van het Staringcollege wordt ambtelijk voorbereid, waarna de kredietaanvraag bij de
gemeenteraad ingediend wordt. Wellicht dat de aanvraag voor de sloopvergunning, mede met het oog
op formele bezwaartermijnen, al kan plaatsvinden voordat er cen kredictaanvraag naar de gemeenteraad
gaat. Het zou het sloopproces versnelien.

- 2. Ten aanzien van de ontwikkeling van het terrein zijn wij het.als buurtcomité met u eens dat het
wenselijk is om een visie voor het gehele terrein te ontwikkelen, met daarin de eis van een gefaseerde
uitvoering. Feitelijk hebben wij als buurtcomité al een visie en ontwerp voorhet gehele terrein. Uit onze
eigen berekeningen blijkt, buiten een sluitend kostenplaatje, ook cen alleszins goed rendement voor

zowel de gemeente als St. Maarten. Het lijkt ons daarom cen goed idee om [EREREEREREEEyvan hetbureau Feekes en Colijn een concept plan te laten maken op basis van onze ideeén en berekeningen.
Met dit concept plan ligt er een concreet stuk dat vervolgens in plenair overleg besproken kan worden.
Onderwerp van bespreking is onder andere de toctsing aan de centrale randvoorwaarden van het
passend zijn inde woonomgeving en het passend zijn in de nota wonen en het woonprogramma
2005/2006. Wij verwachten dat deze aanpak sneller tot concrete resultaten zal leiden, dan wanneer ecn
eerste gesprek begint met cen volledig blanco piattegrond. Als u met deze werkwijze instemt, zullen wij

op korte termijn de stukken en relevante delen van de berekeningen doen toekomen.

Kortom, wij zijn blij met de voortvarende aanpak die nugekozen wordt.en zijn het met ueens om hiervoor
ERRORS van het bureau Feekes en Colijn in te schakelen. Verder kiezen wij voor een pragmatische
aanpak om op die wijze op een zo kort mogelijke termijn resultaten te boeken.
Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet.

Hoogachtend,
Namens het Buurtcomité
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Legenda toegepaste uitzonderingsgrondslagen

In dit document zijn gedeeltes geanonimiseerd op

grond van artikel 5 van de Wet open overheid:

Art. 5.1 lid 2 onderdeel e

De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer, tenzij de betrokken persoon instemt met openbaarmaking
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